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Abstract (en)
The pincer-type can opener has two arms 1 and 2, which are pivotably connected to one another. The parts which are necessary for cutting open
the can lid and for advancing the can, i.e. the pinion-type cutter 5 and the advancing wheel 7 are combined with the turning handle 4 and any
gearwheels 6 and 7 which are necessary for transmission of the rotary movement to form units which are mounted on the arms 1, 2. <IMAGE>

Abstract (de)
Der Zangendosenöffner weist zwei Arme 1 und 2 auf, die schwenkbar miteinander verbunden sind. Die zum Aufschneiden des Dosendeckels und
zum Vorschub der Dose erforderlichen Teile, nämlich das Schneidrad 5 und das Vorschubrad 7, sind zusammen mit dem Drehgriff 4 und evtl. zur
übertragung der Drehbewegung erforderlichen Zahnrädern 6 und 7 zu Einheiten zusammengefaßt, die auf die Arme 1,2 aufgesteckt sind. <IMAGE>
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